
Rada Miejska w Bardzie 

Komisja Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Środowiska 

 

Protokół nr I/2024 

 

1 Posiedzenie w dniu 9 lipca 2024  

Obrady rozpoczęto 9 lipca 2024 o godz. 10:04, a zakończono o godz. 12:31 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Monika Chmarek 

2. Robert Herdy 

3. Józef Koszałka 

4. Paweł Kuryloński 

5. Anetta Kwiatkowska 

6. Arleta Tomaszewska 

7. Joanna Wierusińska 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Rozpoczęcie posiedzenia o godz. 10:04 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

   Stwierdzono prawomocność obrad. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 Nastąpiła zmiana porządku obrad w sposób następujący. 

1.1 Otwarcie posiedzenia 

1.2 Przyjęcie prawomocności obrad  

1.3 Przyjcie porządku obrad 

1.4 Stan sanitarny lasów na terenie gminy Bardo. Ochrona i kształtowanie środowiska 

naturalnego, współpraca z Nadleśnictwem Bardo Śląskie. 

  

1.5 Stan bezpieczeństwa oraz funkcjonowania jednostek OSP na terenie Gminy Bardo. 

1.6 Sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

rok 2023 oraz I półrocze 2024 roku. 



  

1.7 Sprawy różne, wnioski i propozycje działań podejmowanych przez radnych. 

 1.8 Zamknięcie posiedzenia. 

 

4. Pan Antoni Bańdura przedstawił sprawozdanie ze stanu sanitarnego lasów na terenie gminy 

Bardo, opowiedział o ochronie i kształtowaniu środowiska naturalnego oraz przedstawił 

współpracę z Nadleśnictwem Bardo Śląskie. 

 

5. Stan bezpieczeństwa oraz funkcjonowania jednostek OSP na terenie Gminy Bardo. 

Pan Daniel Janik złożył sprawozdanie ze  stanu zagrożenia przestępczością w 7 

podstawowych kategoriach na terenie miasta i gminy Bardo za okres od 01 stycznia 2023 r. 

do 31.12.2023 oraz 01.01.2024 r. do 31.05.2024 r. – załącznik do protokołu z dnia 03.07.2024 

r. 

 Pan Mariusz Bernaczek OSP Bardo -  przedstawił sprawozdanie częściowe z wykorzystania 

dotacji na sfinansowanie wydatków związanych z realizacją zadań gminnych z zakresu 

ochrony przeciwpożarowej za okres od 01.01.2024 r.  do 30.06.2024 r. – załącznik do 

protokołu sprawozdanie częściowe. 

Pan Piotr Urbaniak – OSP Przyłęk - przedstawił sprawozdanie częściowe na sfinansowanie 

wydatków związanych z realizacją zadań gminnych z zakresu ochrony przeciwpożarowe za 

okres 01.01.2024 – 30.06.2024 r. – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

Pan Marcin Kucharski OSP Dzbanów  – przedstawił sprawozdanie częściowe na 

sfinansowanie wydatków związanych z realizacją zadań gminnych z zakresu ochrony 

przeciwpożarowe za okres 01.01.2024 – 30.06.2024 r. – sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu.  

Pan Marcin Ostaszewski OSP Brzeźnica – przedstawił sprawozdanie częściowe na 

sfinansowanie wydatków związanych z realizacją zadań gminnych z zakresu ochrony 

przeciwpożarowe za okres 01.01.2024 – 30.06.2024 r. – sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu.  

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej Krzysztof Welcz przedstawił ilość 

zdarzeń w gminie Bardo oraz wyjazdów jednostek OSP  za lata 2022-2024 co stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

6. Omówiono sprawozdanie z działalności Komisji ds. Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2023 oraz I półrocze 2024 roku – stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

7. Sprawy różne, wnioski i propozycje działań podejmowanych przez radnych. 

 

nie było 

 



8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Zamknięcie posiedzenia komisji nastąpiło o godz. 12:31 

 

 

Przewodniczący 

 

Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Społecznych i Środowiska  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Anna Szymańska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 



 


